

《单词百科:tropism是什么意思?tropism怎么发音?tropism的解释和用法》

英语单词tropism是什么意思?tropism怎么读?tropism怎么发音?简答网为您整理了tropism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



tropism怎么读

tropism的读音:[tr p z m]

tropism的意思

1、n.向性;取向;定向;向性运动;

tropism的双语例句

1、Objective To study the host range and tissue tropism of SARS coronavirus.

目的了解SARS病毒的组织嗜性和宿主趋向性.

2、The only known human pathogenic parvovirus, B 19, has a tropism for erythroid

progenitor cells.

唯一已知引起人致病的细小病毒是B19,其对红祖细胞有嗜性.

3、Tropism of taste: Gan Wen. In the lungs, spleen by.

性味归经: 甘,温. 归肺、脾经.

4、It would seem that a veritable tropism impels people to keep their heads held high.

似乎可验证的驱向性驱使人抬头挺胸.

5、The theory question of Ginseng " channel tropism show lol be further discussed. "

有关人参归经理论问题还有待进一步 商榷 .

6、The building is light and full of nimbus materialize modern taste tropism.

这类建筑形态轻盈,体现了现代的审美取向.

7、NEI theory and the theory of Channel Tropism.

4神经内分泌免疫网络与中药的归经现象.

8、Aerotropism A TROPISM in which the orientating stimulus is oxygen.

向氧性:一种刺激方向为氧气的向性运动.

9、The tropism of administration in universities is the centralization of political or power and bureaucrat management.

政治中心、度集权、僚治校是大学行政权力的价值取向.

10、Thigmotropism (haptotropism) A tropism in which the stimulus is touch.

向触性:生物体接触到刺激时发生向性运动.

11、The modern experimental base of studying the theory of Channel Tropism.

3现代归经研究的实验基础.

12、Second, exploring the objective mode and merit tropism of constituting administrative procedures code in our country.

其次,对制定我国行政程序法典所应采取的目标模式和价值取向进行了探讨.

13、The goods that be beautified mostly can attract and decide the readers'interest tropism.

通过最大限度的美化商品,使其充满诱惑来左右读者的兴趣取向.

14、Tropism of taste: Gan, Ping. In the lungs, spleen by.

性味归经: 甘, 平. 归肺、脾经.

15、Tropism of taste: bitter, cold. In the heart, stomach.

性味归经: 苦, 寒. 归心、胃经.

16、Objective : To discuss tropism of Tibetan drug Yuganzi.

目的: 探讨余甘子的药物归经.

17、Channel tropism refers therapeutic action of drugs to a certain parts of the body.

归经是指药物对机体某一部分的选择性作用.

18、The standard of Channel Tropism of TCM.

2中药归经依据的标准.

以上是简答网为您整理的tropism怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于tropis

m的用法、tropism的释义、tr

opism的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/tropism>